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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 6.2.2012 stillet 
følgende spørgsmål nr. 117 (Alm. del) som hermed besvares. 

Spørgsmål 117:

”Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 3/2-12 fra Økologisk Landsforening 
om Veterinærforlig II, jf. FLF alm. del – bilag 170.”

Svar:

Jeg har noteret mig de synspunkter, som Økologisk Landsforening giver udtryk for i 
deres henvendelse af 3. februar 2012 til Fødevareudvalget. Synspunkterne vil i relevant 
omfang blive inddraget i de kommende forhandlinger om en ny politisk aftale på 
veterinærområdet. 

Det kan desuden oplyses, at Fødevarestyrelsen løbende har været i dialog med 
Økologisk Landsforening, bl.a. vedrørende en række af de emner, som nævnes i 
henvendelsen.
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